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Protokół Nr XXII/2012 z XXII sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 21 grudnia 2012r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 13
50

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 12 osób, nieobecni: 3 osoby (W. Król, A. Rapacz, Ł Karski). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. Romuald Waniurski – planista, 

5. sołtysi wg załączonej list obecności, 

Porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie porządku dziennego.  

3) Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu połoŜonego w Złotym Stoku w granicach działek ewidencyjnych 

nr 516, 517 i 518. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 

2013 rok. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na 2013 r. 

- odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem; 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budŜetowej; 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady przez Jej przewodniczących lub wyznaczonych 

członków komisji; 
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- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opiniach komisji stałych; 

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały,  

- dyskusja nad projektem budŜetu; 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza; 

- głosowanie uchwały. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2012 r. 

10) Sprawy róŜne: 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

11) Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 otworzyła XXII 

sesję Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i  zaproponowała wprowadzenie następujących zmian: 

1) Wprowadzić punkt: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pienięŜnego dla członków ochotniczych straŜy poŜarnych, jako punkt 7. 

2) Wykreślić w sprawach róŜnych: Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.  

3) Zmienić kolejność punktów 3 i 4. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zmiany zaproponowane do porządku obrad. 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła porządek obrad, wraz z przegłosowanymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu połoŜonego w Złotym Stoku w granicach działek ewidencyjnych 

nr 516, 517 i 518. 
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R. Waniurski oznajmił, Ŝe zmiana w planie następuje na wniosek duszpasterstwa. Zmianą 

objęty jest obszar składający się z trzech działek leŜących pomiędzy ulicą Spacerową a 

Skwerem J. Pawła II i ul. Krzywą. Na terenie znajduje się kościół katolicki i dwa obiekty 

towarzyszące. Zmiana ma umoŜliwić remont istniejącego budynku mieszkalno – usługowego 

przy Skwerze J. Pawła II. Jest juŜ opracowany projekt przebudowy. Zmiana w planie ma 

równieŜ pozwolić na wykonanie parkingu na terenie kościoła z wjazdem od ulicy Krzywej. 

W trakcie opracowania planu uzyskano wszystkie niezbędne opinie i uzgodnienia. Podczas 

wyłoŜenia do publicznego wglądu nie wniesiono Ŝadnych uwag.   

 

Na obrady dotarł radny Ł. Karski (10:10). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2012 r. jednogłośnie (6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących)  pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXII/167/2012 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu połoŜonego w Złotym Stoku w granicach działek ewidencyjnych 

nr 516, 517 i 518. 

 

Ad. 4: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

1) Pismo z dnia 25 listopada 2012 r. od mieszkańców wsi Chwalisław w sprawie 

rozpatrzenia moŜliwości sprawowania społecznego dyŜuru na świetlicy wiejskiej przez 

pełnoletnich uczniów szkół ponadgimnazjalnych.  

Sekretarz Gminy oznajmiła, Ŝe budynek świetlicy został przekazany Sołtysowi i Radzie 

Sołeckiej. KaŜde sołectwo dysonuje swoimi środkami i w ramach tych środków zatrudnia 

opiekuna świetlicy.  

 

E. Ruszkowska oznajmiła, Ŝe z pisma wynika, iŜ wyremontowana świetlica jest nieczynna.  

 

J. Tichanowicz powiedział, Ŝe w piśmie jest mowa o braku moŜliwości spotkania się 

przedstawiciela młodzieŜy z Burmistrzem. Zapytał Burmistrza, dlaczego nie spotkał się 

z mieszkańcami, Ŝeby umówić ten problem? Burmistrz poinformował, Ŝe Pan Jarosław 
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Gamoń ma podpisaną umowę zlecenie na opiekuna świetlicy.  Oprócz opiekuna zatrudniony 

jest jeszcze palacz. Odnośnie wolontariatu, Burmistrz nie jest osobą decyzyjną, poniewaŜ 

budynek jest w trwałym zarządzie Rady Sołeckiej.  Wszystkie sprawy organizacyjne są 

zadaniem Rady Sołeckiej i Sołtysa. 

 

Na obrady dotarł radny A. Rapacz (10:20). 

 

W dyskusji udział wzięła radna J. Frankowicz, która zaproponowała, Ŝeby Rada Miejska 

skierowała niniejsze pismo do Rady Sołeckiej z adnotacją, Ŝe rozpatrzenie wolontariatu jest 

jej zadaniem. Sprawa powinna zostać przez RS rozstrzygnięta. 

 

Radny Z. Śleziak poruszył problem braku dojazdu dla młodzieŜy z Chwalisławia, 

uczęszczającej do szkół ponadgimnazjanych. Zapytał, czy nie moŜna załatwić 

z przewoźnikiem,   Ŝeby zabierał młodzieŜ z Chwalisławia rano na przystanek w Mąkolnie. 

Burmistrz przypomniał, Ŝe w ubiegłym roku były rozpisane dwa przetargi na przewóz osób. 

Niestety  nie było chętnych.  

 

R. Rosiński powiedział, Ŝe Komisja Gospodarki powinna w przyszłym roku przeanalizować 

koszty funkcjonowania świetlic wiejskich, takich jak: opał, wywóz śmieci, opłata za wodę, 

opróŜnianie szamba, energia elektryczna, czy teŜ wynagrodzenie dla opiekuna świetlicy.  

 

2) Pismo z dnia 7 grudnia 2012 r. znak KP.041.24-4.1.2012 od Dolnośląskiej SłuŜby Dróg 

i Kolei we Wrocławiu w sprawie wstrzymania opracowania dokumentacji technicznej na 

zadanie pn. „Budowa chodników wraz z odwodnieniem w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 390 w Złotym Stoku” , do momentu rozstrzygnięcia sprawy przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową.  

Burmistrz poinformował, Ŝe istnieje problem natury formalno – prawnej, dot.  klasyfikacji 

dotacji na zadania.  

 

3) Zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi z dnia 6 grudnia 2012 r. znak NK-

N19.1410.1.2012.SP1-2, złoŜonej przez Pana Jana Manachesa na Radę Miejską w Złotym 

Stoku dot. utajnienia obrad Komisji Gospodarki w dniu 9 lipca 2012 r. Wojewoda uznał 

skargę za bezzasadną. 
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4) Pismo z dnia 5 grudnia 2012 r. od Prezesa Stowarzyszenia Obywatelski Dolny Śląsk 

w sprawie wystąpienia do rządu i Sejmu z postulatem rozpoczęcia prac nad poprawą 

ustawy o gospodarce odpadami 

Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe ustawa jest ponownie w Sejmie. Taką informację 

otrzymała od Senatora. W ustawie będą dokonane zmiany, m.in. będzie moŜliwość naliczania 

opłat od gospodarstwa. 

5) śyczenia świąteczne nadesłane przez: 

a. Prezesa Sądu NajwyŜszego – Pana Waleriana Sanetrę, 

b. Prezesa spółki „WOD-KAN” – Pana Dawida Knycha, 

c. Posła na Sejm RP – Panią Agnieszkę Kołacz Leszczyńską, 

d. Wójta Gminy Stoszowice – Pana Marka Janikowskiego, 

e. Senatora RP – Pana Stanisława Jurcewicza, 

f. Posła na Sejm RP- Panią Izabelę Mrzygłocką, 

g. Starostę Ząbkowickiego – Pana Romana Festera. 

6) Oświadczenie z dnia 21 grudnia 2012 r. radnej M. śurawiak w sprawie rezygnacji 

z mandatu radego z dniem 1 stycznia 2013 r. 

7) Pismo z dnia 17 grudnia 2012 r. od Prezesa Zarządu Ciepłowni „TERMEX” w sprawie 

braku podstawy prawnej władzy publicznej do włączenia się do sieci oraz w sprawie 

natychmiastowego  zwrotu instalacji do dnia 20 grudnia 2012 r. 

8) Pismo z dnia 18 grudnia 2012 r. od Ciepłowni „TERMEX” do odbiorców ciepła 

o cofnięcie wypowiedzeń umów, propozycji cenowych, braku rekompensaty odbiorcom, 

wznowienia dostaw ciepła, które jest niemoŜliwe  ze względu na brak sieci. 

9) Pismo z dnia 10 grudnia 2012 r. od Burmistrza do Prezesa spółki „TERMEX” dot. umów 

na dostarczanie ciepła i dot. umorzenia zaległości podatkowych. 

10) Odpowiedź na pismo Rady Pana Sebastiana Szopińskiego z dnia 6 grudnia 2012 r. 

w sprawie rozmów z podmiotami w kwestii zbycia udziałów oraz o teoretycznej 

moŜliwości wznowienia dostaw ciepła.  

J. Tichanowicz zapytał o wyniki spotkania, które miało odbyć się 20 grudnia b.r.? Burmistrz 

oznajmił, Ŝe nie doszło do spotkania. W dniu 19 grudnia b.r. było spotkanie Rady Nadzorczej 

spółki, na którym przedstawiciel gminy pytał naleŜności spółki „TERMEX”, niestety nie 

otrzymał odpowiedzi. W dniu 6 grudnia b.r. spółka „TERMEX” zaproponowała cenę 

330 zł/GJ dla Przedszkola i 270 zł/GJ dla szkoły. Władze spółki nalegały na wyraŜenie zgody 

na cofnięcie wypowiedzeń umów na dostawę ciepła. Cofnięcie wypowiedzeń jest 

równoznaczne z brakiem moŜliwości dochodzenia w przyszłości roszczeń.  
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Burmistrz poinformował o złoŜonej przez Pana Henryka Szkodę propozycji rozwiązania 

problemu ciepłownictwa, w jego ofercie jest zapis, Ŝe stanowi ona informacje niejawne. 

W związku z powyŜszym analiza tej będzie wyłączona spod jawności. 

 

Przewodnicząca Rady, z uwagi na tajemnicę przedsiębiorcy, utajniła część obrad. 

Od godz. 11.00-11.30 odbyła się część niejawna XXII sesji Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

W międzyczasie na obrady dotarł radny W. Król (11:25). 

 

W związku z odczytaniem pisemnej rezygnacji z mandatu radnego Pani Marty śurawiak, 

Burmistrz zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały 

o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy Złoty Stok na  stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, jako punktu 

przed sprawami róŜnymi. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zmianę do porządku obrad. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 

2013 rok. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, Ŝe kaŜda Komisja opracowała swój plan pracy na 2013 r.  

 

J. Tichanowicz zaproponowała uwzględnienie wcześniejszego wniosku Pana R. Rosińskiego 

i wpisanie w I kwartale planu Komisji Gospodarki punktu: Analiza kosztów utrzymania 

świetlic wiejskich. 

  

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXII/168/2012 w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji i Rady 

Miejskiej na 2013 rok, wraz z zaproponowaną zmianą. 

 

Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku. 
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Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe radni wystąpili o powołanie Komisji Statutowej, która 

ma na celu opracowanie nowego statutu gminy i sołectw. 

 

K. Grzech wtrąciła, Ŝe tylko do opracowania statutu gminy, nie sołectw. 

 

D. Maziakowski zaproponował Panią E. Ruszkowska na Przewodniczącą Komisji. Radna 

E. Ruszkowska wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

E. Ruszkowska zaproponowała A. Grygiela na Przewodniczącego Komisji. A. Grygiel nie 

wyraził zgody. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnej E. Ruszkowskiej na 

Przewodniczącą Komisji Statutowej. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) przyjęła 

kandydaturę. 

 

M. Znamirowska zaproponowała radną J. Frankowicz na wiceprzewodniczącą Komisji. 

J. Frankowicz wyraziła zgodę. 

 

E. Ruszkowska zaproponowała J. Tichanowicz na wiceprzewodniczącego Komisji. 

J. Tichanowicz nie wyraził zgody. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnej J. Frankowicz na 

wiceprzewodniczącą Komisji Statutowej. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) przyjęła 

kandydaturę. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXII/169/2012 w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej w 

Złotym Stoku. 
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Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków 

ochotniczych straŜy poŜarnych. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, Ŝe na posiedzeniu Komisji BudŜetowej, radni wnioskowali, 

Ŝeby podnieść o 2 zł stawkę dla straŜaków za udział w akcjach ratowniczych.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, Ŝe przy załoŜeniu, Ŝe będzie tyle samo akcji ratowniczych, co 

w bieŜącym roku, to kwota wzrośnie o 2.800 zł. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXII/170/2012 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla 

członków ochotniczych straŜy poŜarnych. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, Ŝeby głosowanie nad wieloletnią prognozą finansową 

przeprowadzić przy omawianiu budŜetu. 

 

Skarbnik Gminy  przypomniała, Ŝe wieloletnia prognoza finansowa była przedmiotem obrad 

wszystkich Komisji. Odczytała pozytywną opinię z dnia 14 grudnia 2012 r. wydaną przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową. W opinii jest wskazanie, Ŝeby w latach 2013 i 2014 

rozdysponować zaplanowaną nadwyŜkę budŜetową, co teŜ zostało poczynione. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2012 r. 

jednogłośnie pozytywnie (5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2012 r., po zapoznaniu się 

z autopoprawkami Burmistrza: 

1) W załączniku Nr 1, w kolumnie 2013 r. wprowadza się do budŜetu nadwyŜkę 

w wysokości 107.100 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe (o kwotę 107.100 zł 
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zwiększają się wydatki ogółem i wydatki majątkowe, natomiast wynik budŜetu zostaje 

zmniejszony o kwotę 107.100 zł). 

2) W załączniku Nr 1, w kolumnie 2014 r. wprowadza się do budŜetu nadwyŜkę 

w wysokości 419.484 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe (o kwotę 419.484 zł 

zwiększają się wydatki ogółem i wydatki majątkowe, natomiast wynik budŜetu zostaje 

zmniejszony o kwotę 419.484 zł). 

większością głosów (5 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2012 r. po zapoznaniu się 

z autopoprawkami Burmistrza, polegającymi na: 

1) w załączniku Nr 1, w kolumnie 2013 r. wprowadzeniu do budŜetu nadwyŜki w wysokości 

107.100 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe (o kwotę 107.100 zł zwiększają się 

wydatki ogółem i wydatki majątkowe, natomiast wynik budŜetu zostaje zmniejszony 

o kwotę 107.100 zł). 

2) W załączniku Nr 1, w kolumnie 2014 r. wprowadzeniu do budŜetu nadwyŜki w wysokości 

419.484 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe (o kwotę 419.484 zł zwiększają się 

wydatki ogółem i wydatki majątkowe, natomiast wynik budŜetu zostaje zmniejszony 

o kwotę 419.484 zł). 

większością głosów (4 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące) pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (13:40-14:00). 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na 2013 r. 

- odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem; 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały budŜetowej. 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budŜetowej; 

Skarbnik Gminy odczytała pozytywną opinię o przedłoŜonym przez Burmistrza Złotego 

Stoku projekcie uchwały budŜetowej Gminy Złoty Stok na 2013 r. z dnia 4 grudnia 2012 r., 

wydaną przez Regionalną Izbę Obrachunkową we Wrocławiu. 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 



 10 

Burmistrz oznajmił, Ŝe sugestie Regionalnej Izby Obrachunkowej mają swoje 

odzwierciedlenie w autopoprawkach do budŜetu. Zmiany następują w §2 pkt 2 – zwiększa się 

kwota o 107.100 zł, w § 3 automatycznie nadwyŜka budŜetowa została o tę samą kwotę 

zmniejszona, w §4 wykreślony został ust. 2, w §14 doprecyzowano upowaŜnienie dla 

Burmistrza w sprawie wydatków majątkowych, w załączniki Nr 1 i 2 dokonano zmiany 

w klasyfikacjach oraz w Dz. 754 forma dofinansowania Policji uległa zmianie i jest zapisana 

jako fundusz wsparcia. 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady przez Jej przewodniczących lub 

wyznaczonych członków komisji; 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2012 r. 

jednogłośnie (5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała budŜet wraz z wnioskiem 

o zatrudnienie animatora sportu. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2012 r. większością głosów (3 za, 

0 przeciw, 2 wstrzymujące) opiniowała projekt uchwały budŜetowej. 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2012 r. po wprowadzeniu 

następujących zmian: 

wprowadzenie nadwyŜki budŜetowej w wysokości 107.100. zł i przeznaczenie jej na 

następujące inwestycje: 

1) 10.000 zł na zapłatę za dokumentację projektowo – kosztorysową na remont sieci 

wodociągowej  na odcinku Płonica – granica gminy Złoty Stok. 

2) 30.000 zł na opracowanie dokumentacji na remont drogi lokalnej, łączącej drogę 

powiatową z drogą krajową w Mąkolnie. 

3) 22 tys. zł na wymianę wodociągu przy ul. Traugutta, 

4) 45.100 zł na modernizację ujęć wody pitnej  (w tym 24.340 zł na zabudowę urządzenia do 

kontroli mętności wody, 12.200 zł na ogrodzenie studni, 8.560 zł na wykonanie tablic 

informacyjnych ze słupkami) 

większością głosów pozytywnie (5 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) opiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2012 r., po wprowadzeniu 

następujących zmian: 

1) wprowadzenie nadwyŜki budŜetowej w wysokości 107.100. zł i przeznaczenie jej na 

następujące inwestycje: 

a. 10.000 zł na zapłatę za dokumentację projektowo – kosztorysową na remont sieci 

wodociągowej  na odcinku Płonica – granica gminy Złoty Stok. 
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b. 30.000 zł na opracowanie dokumentacji na remont drogi lokalnej, łączącej drogę 

powiatową z drogą krajową w Mąkolnie. 

c. 22.000 zł na wymianę wodociągu przy ul. Traugutta, 

d. 45.100 zł na modernizację ujęć wody pitnej  (w tym 24.340 zł na zabudowę 

urządzenia do kontroli mętności wody, 12.200 zł na ogrodzenie studni, 8.560 zł na 

wykonanie tablic informacyjnych ze słupkami). 

2) Zmniejszenie kwoty zaplanowanej w Dz. 750 – Administracja publiczna, rozdz. 75023 – 

urzędy gminy, §4270 z  50.000 zł na 45.000 zł, tj. o 5.000 zł z przeznaczeniem na 

zwiększenie zaplanowanych środków na zatrudnienie Radcy Prawnego na potrzeby Rady 

Miejskiej. (Zwiększy się kwota w Dz. 750 – Administracja publiczna, rozdz. 75022- Rady 

gminy, §4170 z 10.000 zł na 15.000 zł. 

3) Zaplanowaną kwotę na udział w targach turystycznych w wysokości 5.000 zł (w Dz. 750 

– Administracja publiczna, rozdz. 75075 – promocja jednostek samorządu terytorialnego 

przeznaczyć na tablice informacyjne w Laskach. 

większością głosów pozytywnie (5 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące) opiniowała projekt 

uchwały. 

- przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opiniach komisji stałych; 

Burmistrz oznajmił, Ŝe wszystkie wnioski  Komisji zostały uwzględnione w budŜecie. 

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały,  

Burmistrz zaproponował wprowadzenie autopoprawki polegającej na zmianie nazwy zadania 

inwestycyjnego w Dz. 400 rozdz. 40001 z „Uzbrojenie terenu na potrzeby produkcji 

i dystrybucji energii cieplnej w Złotym Stoku-500.000 zł” na „Budowa systemu 

ciepłowniczego dla miasta Złoty Stok-500.000 zł”. Zmianę wprowadza się, poniewaŜ póki co 

złoŜone są dwa warianty: budowa tylko sieci ciepłowniczej i współpraca z firmą WBB 

Energy albo budowa sieci wraz z kotłem. Dodał, Ŝe zatrudnienie animatora sportu 

najprawdopodobniej nastąpi pod koniec II kwartału i moŜe się to odbyć w ramach środków 

CKiP. 

- dyskusja nad projektem budŜetu; 

A. Rapacz poinformował zgromadzonych o rozmowie z właścicielką gospodarstwa 

agroturystycznego w Laskach, która widzi potrzebę ustawienia tablic informacyjnych 

w Laskach, jednak nie rozumie dlaczego środki na ten cel muszą zostać przesunięte 

z promocji. Jako właścicielka gospodarstwa agroturystycznego wysyła swoje ulotki na targi 

turystyczne. Oznajmił, Ŝe nie będzie wnioskował o wycofanie tej poprawki, natomiast 
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Burmistrz powinien przedstawić sprawozdanie z wyjazdów na targi w formie prezentacji 

multimedialnej.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe gmina opłaca hotele na wyjazdy na targi i bezpłatnie rozdaje 

ulotki. Następnie przyjeŜdŜają turyści, którzy szukają dodatkowych informacji w Internecie, a 

na oficjalnej stronie Złotego Stoku znajduje się mnóstwo informacji nieaktualnych takich jak: 

restauracja „Złota Korona”, sklep zoologiczny, piekarnia „Jurex”, Praktyka Lekarska 

w Laskach, Poczta w Laskach  sklepy w Chwalisławiu i Płonicy. Gmina nie ma środków na 

dokonanie zmian na stronie internetowej. Do dziś na stronie nie ma informacji o basenie 

i innych obiektach turystycznych.  

 

R. Rosiński uznał, Ŝe lepszą reklamą będzie trwała tablica informacyjna, niŜ jednorazowy 

wyjazd na targi.  

 

R. Rapacz oznajmił, Ŝe nikt nie kwestionuje postawienie tablicy w Laskach, lecz Gmina 

mimo wszystko powinna brać udział na targach i zabierać ulotki innych drobnych podmiotów. 

 

W. Król uznał, Ŝe strona internetowa gminy równieŜ jest waŜna. Powinno się równieŜ 

zabezpieczyć na ten cel środki lub zdyscyplinować osobę odpowiedzialna za prowadzenie 

strony. 

 

A. Grygiel zabrał głos w kwestii zadania inwestycyjnego: „Remont odcinak drogi Płonica – 

Błotnica”. Poinformował, Ŝe jest szansa zrealizowania tego zadania w przyszłym roku. 

Nadleśnictwo moŜe wykonać całą inwestycję,  bez udziału budŜetu gminy, lecz pod 

warunkiem, Ŝe droga na tym odcinku zostanie przekazana na rzecz Nadleśnictwa, przy 

zastrzeŜeniu, Ŝe będzie ona dostępna dla wszystkich uŜytkowników. W związku z tym 

wnioskował o przygotowanie przez Burmistrza na kolejną sesję uchwały w sprawie 

przekazania części drogi. 

 

Przewodnicząca Rady przypomniała, Ŝe w Złotym Stoku funkcjonuje Centrum Kultury 

i Promocji. Zapytała, czy środki wyodrębnione na promocję nie powinny znajdować  się 

w CKiP? Według niej to CKiP powinno organizować wyjazdy na targi oraz współpracować 

ze wszystkimi podmiotami z branŜy turystycznej. W przeciwnym razie naleŜy zmienić nazwę 

tej jednostki. 
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Burmistrz oznajmił, Ŝe CKiP nie ma zaplanowanych środków na promocję. K. Grzech 

oznajmiał, Ŝe CKiP posiada wpływy np. z dzierŜawy hotelu. Burmistrz poinformował, Ŝe póki 

co naleŜy wydać 20 tys. zł na ocieplenie hotelu oraz 30 tys. zł na wykonanie nowego pionu 

w centralnym ogrzewania.   

 

R. Rosiński oznajmił, Ŝe według niego tablice informacyjne powinny znajdować się 

w kaŜdym sołectwie. 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza i głosowanie uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące) 

podjęła uchwałę Nr XXII/171/2012 w sprawie budŜetu gminy na 2013 r., wraz 

z  przegłosowanymi zmianami przez Komisje oraz  autopoprawkami Burmistrza. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2012 r. 

Skarbnik oznajmiła, Ŝe zmienił się załącznik Nr 2 projektu uchwały. Zapoznała radnych 

z projektem uchwały odczytując jej uzasadnienie. Zmiany nie wpływają na wynik budŜetu 

 

J. Frankowicz zapytała o zakup oleju. Czy gmina jest płatnikiem VAT? Skarbnik Gminy 

oznajmiła, Ŝe VAT zostanie odliczony. 

 

J. Frankowicz zapytała o przyczyny zmniejszenia środków na energię elektryczną o 15% 

w szkole podstawowej, i o 18% w gimnazjum. Skarbnik Gminy oznajmiała, Ŝe zmiana 

nastąpiła na wniosek szkoły. Dodała, Ŝe w tym paragrafie 4260 jest zakup wody, energii 

elektrycznej i cieplnej. Burmistrz dodał, Ŝe szkoła nie poniosła w październiku kosztów za 

energię cieplną.  

 

J. Frankowicz zauwaŜyła, Ŝe w oświetleniu ulicznym są równieŜ oszczędności, w związku 

z tym moŜna wydłuŜyć czas oświetlenia ulicznego? Burmistrz poinformował, Ŝe czas 

oświetlenia ulicznego został skrócony o godzinę. Do tego dokonano modernizacji oświetlenia 

ulicznego w I kwartale b.r. W 2013 r. zostaną juŜ wymienione wszystkie punkty świetlne na 

energooszczędne.  
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J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe w b.r. nie wykonano dokumentacji na ul. Harcerską. 

W przyszłym roku inwestycji nie ma w budŜecie. Dodał, Ŝe istnieją warianty, które zakładają 

ominięcie posesji mieszkańców protestujących. Burmistrz oznajmił, Ŝe są prowadzone 

rozmowy z protestującymi.  JeŜeli nie dojdzie do porozumienia, wówczas gmina wystąpi na 

drogę sądowa, ale to potrwa około roku. JeŜeli uda się uzyskać zgodę, to moŜna w trakcie 

roku wprowadzić tę inwestycję, poniewaŜ jest to stosunkowo nieduŜy koszt. Zapewnił, Ŝe jest 

juŜ gotowa dokumentacja, brakuje jedynie zgody właścicieli terenów.  

 

J. Frankowicz zapytała od kiedy będą obowiązywać opłaty przesyłowe? Burmistrz oznajmił, 

Ŝe juŜ obowiązują.  

 

J. Tichanowicz zapytał o termin realizacji inwestycji? Burmistrz zapewnił, Ŝe w 2014 r.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (14 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXII/172/2012 w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty 

Stok na 2012 r. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy Złoty Stok na  stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

Sekretarz Gminy oznajmiła, Ŝe w uchwale zostaje zmieniony tylko jeden paragraf. Nadzór 

Wojewody wystąpił do gminy, Ŝe obecny zapis nie jest jednoznaczny i naleŜy dopisać, 

iŜ uchwały nie stosuje się do wyborów przedterminowych, uzupełniających samorządu 

terytorialnego, jak i referendum w trakcie kadencji, w której uchwała weszła w Ŝycie.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXII/173/2012 o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy Złoty Stok na  

stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

 

Ad. 11: 

Sprawy róŜne 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 
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Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski zgłaszane na poprzednich 

posiedzeniach. Rada nie wniosła uwag do sposobu realizacji wniosków.  

− Zapytania i wolne wnioski. 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe ogłoszenia o sprzedaŜy działek powinny zawierać mapę lub 

chociaŜ informację, na jakiej ulicy się znajduje. 

 

Radni: A. Rapacz i M. Znamirowska opuścili obrady (13:15). 

 

J. Tichanowicz zapytał, czy zakończyła się juŜ współpraca z firmą WBB Energy? Burmistrz 

oznajmił, Ŝe WBB Energy do dzisiaj oczekuje od Burmistrz zajęcie stanowiska. Rada 

powinna juŜ dzisiaj zadecydować, który wariant będzie realizowany – ten z WBB Energy, czy 

teŜ budowa własnego systemu grzewczego z kotłownią w szkole. JeŜeli chodzi o współpracę 

z WBB Energy, to są zrobione symulacje cenowe, wykonane na dzień dzisiejszy. Dystrybucją 

ciepłą zajmowałyby się trzy podmioty, z czego WBB Energy (producent ciepła) oczekuje na 

kwotę 13.990 zł netto miesięcznie opłaty stałej oraz 51,60 zł netto za 1 GJ sprzedanej na 

wyjściu z kotłowni energii cieplnej. W skali roku, przyjmując pobór na poziomie 4 tys. GJ 

daje kwotę 460.364,40 zł brutto. Teraz naleŜy określić zysk dla spółki „WOD-KAN”, która 

będzie zajmować się dystrybucją ciepła. Pierwotnie była to kwota 17,70 zł za 1 JG, przy 

załoŜeniu poboru na poziomie 4 tys. GJ daje kwotę – 87.084 zł brutto. Następny podmiot to 

gmina, która  musi określić okres zwrotu nakładów. Wartość inwestycji, czyli nakładów to 

500 tys. zł. W zaleŜności od długości okresu zwrotu  oraz opłaty za przesył na rzecz spółki 

„WOD-KAN” są następujące warianty cenowe: 

I wariant: 15 letni okres zwrotu nakładów i opłata za przesył w wysokości 17.70 zł za  1GJ 

dla spółki „WOD-KAN”  daje cenę dla odbiorców  w wysokości 145,20 zł za 1 GJ. 

II wariant: 15 letni okres zwrotu nakładów i opłata za przesył w wysokości 12,50 zł za 1 GJ 

na rzecz spółki „WOD-KAN” daje cenę dla odbiorców  w wysokości 138,80 zł za 1 GJ. 

III wariant:  20 letni okres zwrotu nakładów i opłata za przesył w wysokości 12,50 zł za 

1 GJ na rzecz spółki „WOD-KAN” daje cenę dla odbiorców  w wysokości 136,72 zł za 1 GJ. 

Póki, co nie ma symulacji kosztów za 1 GJ przy załoŜeniu, Ŝe gmina wybuduje własną sieć 

i kocioł w szkole. Na pewno tańsze będzie paliwo, poniewaŜ miał węglowy jest tańszy niŜ 

zrębka drzewna.  

 

W. Król zapytał o czas realizacji inwestycji przy załoŜeniu, budowy własnego kotła w szkole? 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe do września 2013 r. powinien juŜ być rozruch próbny, przy obu 
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załoŜeniach. Przypomniał, Ŝe Rada powinna juŜ dzisiaj określić, czy system grzewczy będzie 

realizowany wspólnie z WBB Energy. Wówczas kotłownia będzie w „obcych rękach”, czy 

teŜ gmina buduje własny system wraz z własnym kotłem. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o budowę przez gminę własnego 

systemu grzewczego tj. sieci ciepłowniczej z kotłownią w szkole. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (9 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące) przyjęła 

wniosek. 

 

E. Ruszkowska zapytała, czy został juŜ sprzedany budynek dawnej świetlicy w Płonicy? 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe jest wystawiony do sprzedaŜy. 

 

Z. Śleziak zapytał, czy jest moŜliwość zorganizowania dojazdu dla dzieci z Chwalisławia na 

przystanek w Mąkolnie? Burmistrz powiedział, Ŝe przewoźnik, który chciałby się tego podjąć 

musi mieć odrębne pozwolenie. Zgodnie z dyrektywami unijnymi gmina zobowiązana jest 

ogłosić przetarg. Były juŜ ogłoszone dwa przetargi, jednak Ŝaden przedsiębiorca nie złoŜył 

oferty, pomimo dopłaty gminy, w sytuacji gdy przewoźnik nie uzyska określonych zysków. 

Obecny przewoźnik nie moŜe podjąć się tego zadania, poniewaŜ mógłby stracić koncesję.  

 

A. Szlachta zapytała, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie porządku na targowisku? 

Po środowym dniu targowym nadal panuje bałagan. 

 

W. Król dodał, Ŝe w minioną sobotę targowisko nie było posypane piaskiem. Nie zostało 

równieŜ odśnieŜne, przez co niektórzy wystawcy nie zapłacili placowego.  

 

J. Frankowicz oznajmiał, Ŝe z posiłków finansowanych przez gminę, korzystają równieŜ 

dzieci szkolne i przedszkolne z Mąkolna. Dotychczas korzystały one z posiłków 

w przedszkolu na podstawie porozumienia usługodawcy i przedszkola. Ponoć przedsiębiorca, 

który obecnie wygrał przetarg, nie doszedł do porozumienia z przedszkolem, przez co dzieci 

będą musiały być doprowadzane na posiłek, co opóźni wyjazd autobusu szkolnego? Jak 

będzie rozwiązana sprawa darmowych posiłków dla przedszkolaków w Mąkolnie? Burmistrz 

oznajmił, jak to się będzie funkcjonować jeszcze nie wiadomo. Jeśli wyniknie taka potrzeba 

to autobus szkolny będzie wyjeŜdŜał o pół godziny później.  
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Przewodnicząca Rady zapytała zgromadzonych, czy zorganizować Spotkanie Noworoczne? 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku wyraziła zgodę przez aklamację. 

 

Ad. 12: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 13:50  XXII sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 


